



TO: All priests and deacons
FROM: Bishop's office
DATE: April 23, 2019
RE: Death of Rev. Gerald Yadivisiak

DESTINATAIRES : Aux prêtres et diacres
EXPÉDITEUR : Bureau de l'évêque
DATE : le 23 avril 2019
OBJET : Décès – Père Gerald Yadivisiak

Rev. Gerald Yadivisiak died on Saturday, April 20, 2019 at the age of 92 in Sault Ste. Marie.

Le Père Gerald est décédé samedi le 20 avril 2019, au Sault Ste-Marie. Il avait 92 ans.

Visitation will be held at St. Jerome Parish, 26 Carmel Road, in Sault Ste. Marie on Thursday April 25, 2019, from 6:00 p.m. to 9:00 p.m.

La dépouille mortelle sera exposée à la paroisse St. Jerome, 26 chemin Carmel au Sault Ste-Marie, le jeudi 25 avril 2019, de 18h00 à 21h00.

A Mass of Christian burial will be celebrated at St. Jerome Parish in Sault Ste. Marie on Friday, April 26, 2019 at 10:00 a.m.

La messe des funérailles sera célébrée à la paroisse St. Jerome au Sault Ste-Marie vendredi le 26 avril 2019 à 10h00.

Please remember in your prayers Fr. Yadivisiak, his family and friends.

Veillez porter dans votre prière le Père Yadivisiak, sa famille et ses amis.

Eternal rest grant unto him, O Lord, and let perpetual light shine upon him.

Accorde-lui, Seigneur, le repos éternel et que brille à ses yeux la lumière sans déclin.